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Verslag:  

1. Opening & mededelingen voorzitter (VZ)  

VZ opent vergadering, heet iedereen welkom en vermeldt dat volgende ALV zal 
plaatsvinden op 09 april. Later werd dit bijgesteld naar 26 maart. VZ 
memoreert in zijn openingswoord ook specifiek de recente grote successen van 
de militaire equipe. 

 

2. Notulen vorige ABR vergadering:  

Van vorige ABR ontbreken notulen. Wel worden de notulen van afgelopen ALV 
kort doorgenomen en vastgesteld zonder wijzigingen. VZ haalt nog even aan 
het issue mbt digitale adressen van de MRV welke ter beschikking staan van de 
MRV Afdelingsbestuursleden, alsmede het hoofdbestuur. Het systeem blijkt 
nog niet goed te werken. SEC doet adressenlijst rondgaan, waarop alle 
aanwezigen gegevens kunnen aanvullen/verbeteren.  

 



3. Jaaroverzicht 2013/2014  

VZ memoreert de diversiteit en het grote aantal activiteiten van de diverse 
MRV Afdelingen en het belang van (militair) rijden in wedstrijdverband. Tevens 
onderstreept hij het belang van het MRB , ook tbv het kunnen vullen vd 
escortes met vaardige ruiters. VZ roemt een aantal hoogtepunten, zoals oa de 
SGW Maarsbergen, met ook in 2014 weer een record aaantal deelnemers. VZ 
bestempelt het Eventing rijden als een van de core businesses  om de Militaire 
ruiter's geschiktheid  (het is immers de ouwe "Military") aan te tonen. 
Daarnaast memoreert VZ de zeer goed bezochte NMK dresssuur en springen in 
Bunschoten en noemt tevens de internationale wedstrijd in Frankrijk, welke 
ook zeer succesvol is verlopen; " Internationaal komen we heel best mee"! Ook 
memoreert VZ de succesvolle deelname van een 20-tal ruiters van de Haagse 
Afdeling, aan de "Landing van de Prins van Oranje" te Scheveningenin in nov 
2013, waarmee het herdenkingsjaar van 200 jaar Koninkrijk der Nederlanden 
werd ingeluid. Tot slot complimenteerd de VZ de organisatoren van de zeer 
succesvolle MPTTP met een prachtige rit over Park de Hoge Veluwe van 
afgelopen jaar. Hierbij waren er 137 deelnemers te paard, en in totaal 157 
mensen te velde. Ter vooraankondiging vraagt VZ nog even de aandacht voor 
de aanstaande indoor springwedstrijd in december georganiseerd uit naam van 
Vlb Volkel. Het belooft weer een prima evenement te worden, want deze 
wedstrijd was ook in 2013 zeer goed georganiseerd.  

 

4. Mededelingen secretaris  

De Secr bespreekt kort de voornemens tav een nieuwe regeling mbt 
startpasaanvraag, waarbij een gegadigde zich eerst met een speciaal formulier 
aanmeldt via zijn/haar eigen MRV-Afdeling, met daarop alle benodigde 
gegevens van zowel ruiter als paard. Vervolgens kan dan de Secr via de KNHS 
site eea aanvragen. Ook vraagt Secrt aandacht voor de criteria die er vanuit de 
MRV worden gesteld ten aanzien van het deelnemen aan wedstrijden uit naam 
van de MRV. Zo is bijv. een van die criteria, dat men tijdens en na militaire 
wedstrijden, of als militaire deelnemer aan een civiele wedstrijd, bij voorkeur in 
correct militair (ruiter-) tenue gekleed gaat. Daarnaast moet de ruiter uiteraard 
hebben aangetoond, bijv dmv het behalen van het MRB, dat hij/zij voldoende 
ruitervaardig is. 

 

5. Financiën  
- Algemeen: 
VZ vermeldt dat 2014 voorlopig goed verloopt, en dat ook de inningen van 
KNHS goed verlopen. PM vermeldt dat de bijdrage van BIMS à 3000 euro ook 



dit jaar weer is ontvangen, en daarnaast bijdrages van TCKL. Maurits vd Goes 
stelt een vraag over afboekingen mbt KNHS kosten. In navolgende discussie 
wordt geconcludeerd, dat dit komt tgv de opheffing van de Afd Oirschot. 
 
- Afhandeling 2013:  
PM vermeldt dat de bijdrage van SMR nog steeds open staat, en dat hij 
daarover nog in bespreking is met SMR.  
KASCO verslag nav afgelopen ALV was bijgevoegd. Daarin aantal werden een 
aantal aandachtspunten onderstreept, oa het aanpakken van een aantal 
debiteuren. Tevens zouden zaken rondom bepaalde financiele posten 
duidelijker moeten worden vastgelegd, zoals bijv de SMR, kosten mbt 
onderhoud website, etc. 
PM meldt tevens de (nieuwe) voorgenomen regeling m.b.t. aanvraag 
startpassen, waarbij de rekening van KNHS hiervoor tot op heden door KNHS 
meestal naar PM MRV wordt gestuurd, welke deze bedragen meestal 
overmaakt vanuit de MRV kas, zodat regelmatig bedragen moeten worden 
teruggeclaimd bij individuele ruiters. Tot slot krijgt de KASCO zsm een definitief 
concept mbt de handleiding tav kascontroles. 
 
- Begroting 2015 (concept) 
in principe zal de begroting voor 2015 in grote lijnen een kopie zijn van de 2014 
begroting, en worden geen grote financiele veranderingen verwacht, 
behoudens het feit dat de Afd Oirschot is opgeheven. Daartegenover staat 
echter, dat Afd ‘t Harde nu springlevend is en daarmee dus ook meedraaien in 
de Afdelingsbijdragen. Ook blijkt de bijdrage vanuit BIMS dit jaar hoger dan 
normaal. Ten aanzien van uitgaven vanuit de MRV worden vanuit de MRV-kas 
ook bijdragen gegeven, in het kader van de organisatie van diverse MRV 
evenementen en wedstrijden. 
Woudenberg merkt op over dat er vanuit de begroting van 2014 nog een 
restant in kas zit van1800 euro. VZ meldt hierover, dat het niet bedoeling is 
geld te sparen. Met dit restant bedrag kan volgend jaar bijv. meer geld 
beschikbaar worden gemaakt  tbv prijzen voor de diverse wedstrijden. Tevens 
merkt VZ op, dat met een beetje meer geld beter kan worden gegarandeerd, 
dat wedstrjden kwalitatief goed blijven, zonder dat 't aantal wedstrijden perse 
moet worden uitgebreid. Ook moet komend jaar ca. € 450.== worden 
gereserveerd voor de aanmaak van nieuwe penningen.  
 

6. Toekomstige bestuurswisselingen/vacatures?  

Holleman zal zijn bestuursfunctie als wedstrijdcoordinator binnen het MRV HB 
neerleggen. Nadat er bericht is uitgegaan, dat evt gegadigden vanuit de MRV 



hun interesse bij het HB konden laten weten, is inmiddels een hele goede, en 
qua wedstrijden zeer ervaren, enthousiaste amazone bereid gevonden en zal 
Emily Sanders de taken van Wouter-Jan Holleman overnemen. Tevens heeft 
Jeroen Teunissen aangegeven zijn functie als Vice VZ neer te willen leggen 
begin 2015 ivm een komende plaatsing in het buitenland. Binnen het MRV HB 
is gesproken over een geschikte opvolger. Hierbij is relevant, dat conform de 
statuten, de VZ, de SEC en de PM door ALV benoemd dienen te worden. Echter, 
het bestuur heeft wel de autonomie om evt zelf te beslissen over onderlinge 
invulling en/of (her-)verdeling van de verschillende bestuurstaken. Derhalve zal 
er, als Jeroen Teunissen weg gaat, de huidige SEC doorschuiven naar de Vice VZ 
functie en zal er een nieuwe SEC worden benoemd. Tot slot meldt Albert 
Lebon, tav bestuurssamenstelling, dat hij in 2016 met FLO zal gaan en derhalve 
zal er vooruitlopend op zijn vertrek moeten worden uitgekeken naar een 
nieuwe Chef d' Equipe. 

 

7. Organisatie & toekomst MRV  

Ondanks de oproep daartoe, zijn er niet veel nieuwe ideeen binnengekomen 
vanuit de Vereniging tav eventuele toekomstige structuur, taken, 
verantwoordelijkheden en organisatie binnen de MRV. Echter, het HB heeft er 
wel een aantal ideeen over. Zo zijn er bijv. een paar MRV-Afdelingen 
ingeschreven bij KvK, hetgeen ook moet tbv financiele transacties vanuit die 
afdelingen. Echter, formeel schijnt dit niet te kunnen ivm het feit, dat formeel 
er slechts sprake is van een (landelijke) vereniging met een eenhoofdige 
aansturing vanuit het HB, althans, zo staan we te boek bij de KNHS. Echter, als 
HB zijn we er wel blij mee dat het momenteel zo geregeld is, zodat deze 
afdelingen in ieder geval hun eigen financiele beheer kunnen voeren. De 
statuten vanuit die afdelingen zouden wij als HB kunnen afstemmen aan onze 
HB-statuten, en vervolgens een modelstatuut, evt ook aangepast aan KNHS-
statuten, als voorbeeld naar andere afdelingen zouden kunnen worden 
gestuurd. Daarmee zouden dan alle afdelingen zich separaat kunnen 
inschrijven bij de KvK en zou daarmee een deel van de diverse 
bestuursverantwoordelijkheden van HB naar afdelingsbesturen kunnen worden 
gedelegeerd. Uiteindelijk zou hiermee een efficientere  organisatiestructiuur 
kunnen  worden nagestreefd, waarbij de separate afdelingen zelfstandiger 
kunnen omgaan met hun eigen middelen, wedstrijd-activiteiten, etc. Of het 
zinvol en verstandiger zou zijn, dat de afdelingen bij KNHS ook als aparte 
vereniging te boek zouden staan, en dan  desgewenst uiteindelijk wel richting 
KNHS ondersteund en gefaciliteerd zouden kunnen worden vanuit het HB, 
moet nog nader worden bezien. Het voornemen wordt opgevat om dit in de 



nabije toekomst duidelijker te krijgen, zodat dit bij een toekomstige ALV-
vergadering kan worden voorgelegd. 

 

8. Wedstrijden  
2014: Een korte terugblik passeert de revue, zie hierover ook punt 3. Conclusie 
is, dat het MRV jaar tot op moment van ABR vergadering als zeer succesvol 
wordt gezien. 
 
2015: Vooruitblik & kalender  
Er wordt nog eens onderstreept, dat het 't streven is om per 1 december alle 
gegevens tav MRV-evenementen insturen. Dan resteert er nog tijd om evt 
overlappende data te kunnen deconflicteren, voordat de MRV-Jaarkalender via 
de MRV-website zal worden gepubliceerd. 
 
Een aantal zaken tav geplande evenementen passeert de revue: 
- Eventing, Maarsbergen? Planning loopt nog, doch Hunter Trials staan gepland 
voor 30 mei. De gereden klassen binnen deze wedstrijd zullen zijn, B & L? Voor 
22-23 mei staat de internationale cross gepland in Maarsbergen. 
- de KNHS Utrecht roept verenigingen op om meer Eventing wedstrijden te 
organiseren.  
- Eventing Hardenberg?: Ten tijde van ABR vergadering, was geen 
vertegenwoordiger van de afdeling aanwezig, maar vzv  bekend staat deze 
SGW gepland  voor 10 mei, klasses B&L. 
- Challenge Saumur? Deze staat vooralsnog gepland voor 03 oct en zal in 
Engeland Plaatsvinden. 
- NMK springen/dressuur? Staat gepland voor 12 juni.(is inmiddels gewijzigd 
naar 26 juni) 
- Indoor Springwedstrijd Zeeland (nabij Volkel) indoor staat dit jaar (2014) 
gepland voor 12 dec). Datum voor vlgd jaar begin dec ?? Tevens zal er mogelijk 
weer een SGW in Schaik 14 juni worden georganiseerd. 
- MPTTP staat voor 2015 voorlopig gepland voor vrij 4 sep. 
- Overige wedstrijden? Naar alle waarschijnlijkheid zal met name de afd 't 
Harde een aanzienlijk aantal wedstrijden gaan organiseren, zowel onderlinge 
wedstrijden, als KNHS wedstrijden met Militaire Rubriek  
- Tav  Overige Militaire Ruiteractiviteiten wordt kort even aandacht gevestigd 
aan een groot re-enactment evenement ter ere van het feit, dat de slag bij 
Waterloo 200 jaar geleden plaatsvond. Het is de intentie om met een 20-tal 
ruiters, deels afkomstig vanuit afdeling s' Gravenhage, aan deze re-enactment 
deel te laten nemen. 



NB: ten tijde van distributie van dit vergaderverslag, is de MRV - kalender reeds 
gepubliceerd en kan de kalender licht afwijken van het hierboven gegeven 
overzicht. Tevens staan daarin nu ook vermeld, de voorgenomen MRB-
examendata. 
 

9. Militaire Equipe: deze staat voor volgend jaar gepland in Parijs begin 
juni? Zelfde concept, dressuur + spring team.  

 

10. Militair Ruiterbewijs  

Dit jaar niemand aanwezig van SMRB-bestuur. Het afgelopen jaar werd 3 x een 
MRB-examen gepland. De laatste keer in t Harde was een zeer geslaagd MRb , 
waarbij iedereen het examen ook heeft gehaald 

Data volgend jaar ntb 

 

11. Afdelingen:  

 

- Afd Amersfoort  
Alexander Knottenbelt, PM + Sec Amersfoort, vraagt om hulp. MRV afd A'foort 
zou nu nog maar 2 leden hebben! Hij wil deze afdeling graag nieuw leven 
inblazen, bijv. mbv beroeps. Vraag is, of er beroeps in A'foort zijn geplaatst,  die 
interesse hebben en de vereniging willen helpen opboosten. Een idee wordt 
geopperd om via E-captain adressen van beroeps woonachtig en/of werkzaam 
In/nabij A'foort rechtstreeks te benaderen. 
 
-Afd Amsterdam. 
Ook afdeling A'dam geeft aan problemen te ondervinden tav het werven van 
nieuwe leden. Ondanks voorgaand perikel, hoopt afdeling  A'dam haar 55 jarig 
lustrum te mogen vieren! Ryklef Westra geeft aan ook in Muiderberg te rijden 
en is zeer geinteresseerd in de activiteiten van deze afdeling. Men rijdt iedere 
donderdagochtend, daarna gezamenlijke lunch. 
 
- Afd-‘S Gravenhage: niet aanwezig 
 
- Afd-‘T Harde niet aanwezig 
 
- Afd Havelte niet aanwezig 
 
- Afd Rotterdam niet aanwezig 
 



- (Afd Volkel??)  
Dit is weliswaar geen formele MRV-afdeling, maar desalniettemin wel een 
organisatie, met een grote activiteit op het gebied van organisatie van 
springwedstrijden. 
 
- Marcroix; TAv de Challenge Saumur: De Pool van ruiters schijnt erg klein te 
zijn, ook vanwege hoge kosten (5-600 euro)! Lgen Tony van Diepenbrugge 
acteert als Chef de Mission. Vraag is, hoe de pool van ruiters op te boosten? 
Wedstrijd ook openstellen voor niet-reservisten? Blijft lastig, want dit zou in 
strijd zijn met de afgesproken deelname vanuit de andere participerende 
landen (GBR, FRA). Ruiters afkomstig uit het CEE kunnen de kosten voor 
deelname evt declareren. 
Marcroix: Militair Ruitersportcentrum groeit en bloeit. Oa verzorging lastdieren 
training Korps Mariniers is noemenswaardig. Evt ook Lucht Mobiel komt daar 
trainen. Een en ander blijft echter  lastig om op de Bernhard Kazerne een 
permanent militair detachement te vinden, die op deze locatie geplaatst blijft 
en geinteresseerd is om aldaat de ruitersport te gaan beoefenen. De meesten 
zijn slechts passanten en vertrekken na korte tijd weer naar andere 
plaatsingen, zodat sportactiviteiten daar hoogstens tijdelijk kunnen worden 
opgepakt. 
 
CEE + MAR EE  

Geen opmerkingen. Oefendagen zijn bekend. 31 mei oefendag CEE bekend. 

 

MPTTP: 

Staat voor 2015 gepland voor 4 sep. 1 dec bespreking met wijze mannen over 
toekomst. Probleem is de sponsoring.Hoe eea gaat verlopen na een flinke 
afname van het benodigd budget, is nog onbekend. In ieder geval zal de rit ook  
volgend jaar ook weer plaatsvinden op Nationaal Park de Hoge Veluwe, dit keer 
vanaf Kazerne  de Harskamp en de CDT MTC (Sjaak Swart) zal aanwezig zijn. Na 
1 december zal er meer bekend zijn over dit geplande evenement.  

 

Tentpegging 

De Tent-pegging evenementen zijn klein vanwege het kleine aantal daartoe 
geschikte beschikbare paarden. Afgelopen jaar nationale wedstrijdenl in mei, in 
sept internationaal. Volgend jaar uitgenodigd in Pakistan (wel hoge kosten!!). 
In NLD vinden de trainingen en wedstrijden veelal plaats te Muiderberg. Er 
wordt gediscussieerd of evt ook tenpegging als onderdeel van MRB examen 
zou kunnen worden opgenomen, dit uiteraard vanwege het wel zeer specifieke 



militaire karakter van deze tak van sport.  Er zou wel al een proef zijn 
samengesteld olv Arjen de Jong. VZ stelt voor om tentpegging wedstrijden in 
ieder geval in de jaarkalender op te nemen. Daarnaast zal er ook qua opnemen 
van aankondigingen via nieuwsflashes, getracht worden hier meer bekendheid 
aan geven! Het idee om tentpegging als onderdeel van het MRB op te nemen 
kreeg nogal wat kritiek.                                                                                                     

 

Elias Woudenberg: 

Spreekt namens Stichting Militaire Vijfkamp en KMSV fonds, ondersteunt het 
idee om tentpegging als evt MRB onderdeel op te nemen, zoals dat ook het 
geval is tav deelname aan de Milititaire Vijfkamp. Hij merkt wel op, dat helaas 
de voormalig "leverancier", Stal de Rietvenne zal ophouden geschikte paarden 
voor dit evenement te verhuren. 

KMSV fonds gaat in december weer oproep insturen voor aanvraag financiele 
ost, met name gericht op het " terrein rijden" ! 

 

Albert Lebon: suggestie om KMAR een evenement te laten organiseren. Bart 
Maandag licht toe, dat er weinig ruimte/tijd zal zijn en hij betwijfelt of zoiets 
van de grond kan komen. 

Lebon verbaast zich ook, dat er naast het MRB examen zelf kennelijk een 
tendens is, dat er allerlei andere mogelijkheden komen om MRB-examens te 
kunnen behalen. 

 

Patrick Westerwoudt: memoreert nog even de door Afdeling Amsterdam 
ontworpen sjabrakken met daarop het MRV logo. 

 

16. Rondvraag: Geen vragen 
 
Volgende datum ALV uiteindelijk gepland voor 26 maart. 

17. Afsluiting: VZ bedankt alle aanwezigen voor deelname aan deze ABR en 

nodigt de aanwezigen uit voor een afsluitende borrel in aanpalende mess. 

 


